
ZAPISNIK 
sa 10. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od  29. travnja 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 

- Krunoslav Pribanić, član  
- Dr. Sandra Graf Župčić, članica 
- Igor Suhin, član i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 

Sjednici nije nazočila: 
-     Vijeće je  jednoglasno (5 glasova ZA)  usvojilo Zapisnik sa 9. sjednice VMO Kantrida od 

28.ožujka 2024.  Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      
DNEVNI RED 

 
1. Informacije o prijedlozima građana za komunalne prioritete za 2025.  
2. Izvješće o ekološkoj akciji  
3. Izvješće o besplatnom mjerenju razine šećera u krvi i visini krvnoga tlaka 
4. Informacije o programskim  aktivnostima: Ex tempore i okućnice 
5. Problematika daljnjeg rada ordinacije obiteljske medicine u Pulskoj ulici  
6. Razno (zahtjevi građana, Dani sv.Vida). 

 

Točka  1 

Predsjednica Vijeća je upoznala članove Vijeća sa pristiglim zahtjevima građana. Građani su se odzvali 
pozivu Grada Rijeke za unaprjeđenje života u kvartu-naselju u kojem žive te je u predviđenom roku od 
11. do 29. ožujka 2024. godine zaprimljeno ukupno 19 zahtjeva građana. Vijeće je predložilo na listu 
treba uvrstiti i zahtjeve koji  pristignu do ponedjeljka,1. travnja kao i zahtjeve koji su podneseni 
prethodne godine, a koji su obrađeni od strane nadležnih službi, a koji nisu realizirani poradi nedostatka 
financijskih sredstava.  Nakon kraće rasprave donijet je slijedeći: 

 
Zaključak: 

Vijećnici su JEDNOGLASNI (4 glasa ZA) da se svi pristigli prijedlozi  građana za Male komunalne 
akcije za 2025. godinu VMO Kantrida  kao i zahtjevi građana  iz prethodne godine  proslijede na 
daljnju obradu nadležnim službama gradske uprave.  
 
 

Točka  2 

Predsjednica Vijeća je upoznala je članove o uspješno održanoj ekološkoj akciji u Dječjem vrtiću Mirta, 

u subotu 20. travnja 2024.god. Zadovoljna je odazivom  građana (roditelja djece), zaposlenika vrtića   

kao i količinom sakupljenog otpada /zelenila i ofarbanih vrtuljaka, klupica....  Posebno se zahvaljuje  

vijećniku Igoru Suhinu koji je unatoč  privatnim obvezama radio, donio škare, grablje  itd. i što je ostao 

do kraja eko akcije.   

 

 

                        

 

 
R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

        GRAD RIJEKA  

 
MJESNI ODBOR KANTRIDA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KANTRIDA 
 
KLASA: 024-05/23-01/11 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-8  
Rijeka, 29. travnja 2024. 

  



 

 

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida JEDNOGLASNO (5 glasova ZA) je usvojilo izvješće o održanoj  ekološkoj 

akciji.  
 

 

Točka 3 

Predsjednica Vijeća, gospođa Višnja Jelenčić obavijestila je Vijećnike o održana  besplatna akcija 

mjerenja šećera i tlaka.  Akciju su odradile patronažne sestre iz Doma zdravlja Kantrida i Turnić. 

Patronažna sestra Marina (Dom zdravlja Kantrida) bi vodila Grupu za potporu dojenja, srijedom od 10-

12 sati u našem prostoru u Istarskoj ulici, u istom terminu građani Kantride bi mogli besplatno mjeriti 

krvni tlak i razinu šećera u krvi.  

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida primilo je navedeno na znanje. Obzirom da zaključkom gradonačelnika od 

13. veljače 2024.godine Dom zdravlja ima pravo korištenja prostora u trajanju dužem od četiri 

sata mjesečno u objektima mjesne samouprave, pripremiti će se Ugovor o korištenju prostora 

bez naknade.  

 

 

Točka 4 

Dogovor/priprema oko predstojećih programske aktivnosti: Ex tempore, i okućnice  
 
Programske aktivnosti:  

- Ex tempore – u obliku kakav je predviđen programom neće se više provoditi, već se sredstva 

predviđena u programu predviđena u programu preusmjeriti i ujediniti s programom likovnih radionica 

te omogućiti većini građana Kantride i ostalih zainteresiranih da sudjeluju, kao što je trenutno radionica 

enkaustike koja je jako dobro posjećena i uspješna.  

Ovogodišnja Ex tempere održati će se u mjesecu svibnju.  Objaviti će se natječaj  školama o vrtićima. 

Tema: Motivi Kantride (tehnika nije bitna). Radionica neće biti na ulici. Radovi će se donositi u MO i biti 

će numerirani. Ex tempore će se pojednostaviti, spustiti na lokalnu razinu, na  područje naše Kantride. 

Objava u Novi list, web i Radio Rijeka. Ocjenjivanje radova kao i dogovor oko visine nagrada prepusti 

će se Pododboru za kulturu tj. članicama koje ne sudjeluju svojim radovima na natječaju.  
- Okućnice - pri kraju  travnja ili početkom mjeseca svibnja objaviti poziv na web stranici MO za 

sudjelovanje/prijavu na izboru za naj okućnica, balkon. Procjena da će se prijaviti 20-22 građanina,  kao 

i ranijih godina, sredstva predviđena za nagrade biti će jednakomjerno raspoređena učesnicima. 

 

Zaključak: 

Vijeće MO Kantrida jednoglasno prihvaća prijedloge o odvijanja programskih aktivnosti.  

 

 

Točka  5 

Nakon duže rasprave koja se vodila oko Pulske ulice tj. načina na koji način i kojim sredstvima sanirati 
oštećenja kolnika koja su većim dijelom nastala prometovanjem teških vozila 3. Maja. Član VMO  
Krunoslav Pribanić je predložio podnošenje zahtjeva 3. Maja  za sudjelovanjem u troškovima sanacije 
i održavanja prometnice u Pulskoj ulici. Naime, prema čestim dojavama stanara i ostalih građana Pulska 
ulica i dalje se koristi za prijevoz teških tereta iako imaju direktan pristup izgradnjom istočnog izlaza. 
 

Zaključak 

O gore navedenim problemima izvijestiti direktora 3. Maja i prenijeti mu mišljenje vijećnika da 

ukoliko ne žele sudjelovati u troškovima održavanja prometnice u Pulskoj ulici Vijeće MO  

Kantrida biti će primorano zatražiti od nadležnih službi postavljanje znakova i zabranu 

prometovanja vozilima težim od 7,5 tona. 

 

   

 

 



 

 

Točka  5/1 

 Upit Građanske inicijative Kantrida u svezi zatvaranja  ambulante opće medicine Kantrida, u Pulskoj 
ulici proslijeđen Domu zdravlja; pristigao odgovor Doma zdravlja da nije riječ o zatvaranju ordinacije, 
već o izmijenjenom radnom vremenu i novoj liječnici koja će tamo ordinirati. Obavijest će istaknuti na 
vratima ordinacije na adresi Pulska 46a te na Internet i Facebook stranicu Doma zdravlja PGŽ. 

 
Zaključak: 

   Informacija primljena na znanje. 

 

 

Točka  5/2 

Predsjednica VMO  Višnja Jelenčić obavijestila je Vijeće da je  Rijeka plusa i Energa d.o.o. dostavio  

traženo izvješće o realiziranim radovima po prioritetima MO Kantrida za 2023.godinu. Svi predviđeni 

radovi po prioritetima iz njihove nadležnosti su u potpunosti su odrađeni. Od Upravnog odjela za 

komunalni sustav i promet  imamo usmenu informaciju da su za 2023. godinu svi planirani radovi po 

prioritetima realizirani. 

Radovi po prioritetima za 2024. odvija se u skladu sa njihovim dinamičkim planovima.  

 

Zaključak: 

Informacija je jednoglasno prihvaćena. 

 

 

Točka  5/3 

Predsjednica upoznaje vijećnike sa prispjelim e-mail/ dopisima: 
- pozivu Grada Rijeke za sudjelovanjem u sportskim događanjima (boćanju, potezanju konopa, briškuli  

i  trešeti) u čast blagdana sv. Vida;  poziv sa molbom za prijavu ekipa objaviti na web stranici MO 
  - M.A. iz Opatijske ulice u kojem šalje prijavu sa opisom uočenih oštećenja klupice, zida i ograde uz 

more  na Šetalištu Milića Jardasa – Opatijske 19. U istom mailu traži postavljanje vrećica za izmet uz 
šetnice na Costabeli; nadležne službe izdale nalog za popravak  klupice, a oštećenja ogradnog zida 
sanirati će se u sklopu održavanja pomorskog dobra.  

- Upit T.J. da li je u planu sadnja novih stabala nakon završetka projekta “poboljšanje vodno-komunalne 
infrastrukture na području aglomeracije u ulici M.Balote i Ede Jardasa proslijeđen nadležnim 
službama.   

- Podnesak V.S. u kojem traži pojačano održavanje javne površine u dijelu ulice Marino Jakominić sa 
spojem Ede Jardasa; proslijeđeno nadležnoj službi. 

- prijava M.M.Z. u kojoj traži žurno poduzimanje mjera na uklanjanju opasnosti od pada betonskog 
oglasnog stupa ispred  prodavaonice Brodokomerca u ulici S. M. Lovre 6;  nadležne službe izdale 
nalog za popravak.  

- Tajnica je izvijestila je vijećnike o zaprimljenim upitima građana na temu košnje i orezivanja zelenila 
na području MO. Sve zaprimljene informacije dostavljene su nadležnom upravnom odjelu za 
komunalni sustav i promet. 

 
Zaključak: 

    Vijećnici su primili na znanje navedene informacije 
 
 
 
  Sjednica je završena u 19 sati. 
  Ovaj zapisnik sastoji sa od 3 (tri) stranice. 
 
 
 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
     Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  


